
 
PROTOKÓŁ   Nr 87.2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 20 marca 2014 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Sitek        -  Członek Komisji   
6. Aleksandra Swieżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Halina Kusak  -  Skarbnik Gminy  
2. Marta Świderska  -  pracownik wydziału UGK 
 
    
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące w tym zapoznanie się z korespondencją. 
3. Zapoznanie się i omówienie materiałów na najbliższą Sesję.  
4. Wolne wnioski. 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 86.2014 z dnia 5 marca 2014 roku. 
 
Ad2. Komisja po zapoznaniu się z dokumentami przedstawionymi przez 
Zastępcę  Przewodniczącego Spółki Wodnej Pana Mirosława Sarnowskiego 
i po jego odmowie przedstawienia uszczegółowionych dokumentów sposobu 
wydatkowania, miejsca i kwot środków do wysokości udzielonej dotacji z 
budżetu gminy w kwocie 50 000 zł, otrzymała te informacje dopiero od 
Sekretarza Pana Tomasza Jusińskiego, po złożonym przez Komisję  
pisemnym wniosku.  
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W wyniku zapoznania się z dokumentacją rozliczającą kwotę przyznanej dotacji 
Komisja stwierdziła, że nie wszystkie dokumenty pozwalają w sposób jasny i 
czytelny określić sposób i miejsce wykonywanych prac. Zastanawiający jest fakt 
braku uwag ze strony Urzędu do przedstawionej dokumentacji i jakości 
wykonywanych prac za publiczne pieniądze.  
Komisja stwierdza, że w działaniach Spółki Wodnej brak jest konsekwencji i 
wizji  całościowej realizacji melioracji w Gminie, a jakość części wykonanych 
prac ocenia negatywnie np. odcinek odnogi rzeki Cienkiej z Tłuszcza w 
kierunku Miąsego. Forma funkcjonowania Spółki Wodnej w obecnych realiach 
nie daje gwarancji skutecznego i gospodarczego realizowania zadań stojących 
przed tą Spółką.   
Komisja wydaje pozytywną opinię Spółce Wodnej z powyższymi uwagami.   
 
 
Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja:  
 
1. Mieszkaniec Jarzębiej Łąki zwraca się o udzielenie informacji na temat 
działki 304/2 będącej własnością gminy położonej w Jarzębiej Łące z uwagi na 
fakt, że jest zainteresowany nabyciem tej działki. Pismo stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu. 
 
Komisja opiniuje negatywnie.  
 
2. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Tłuszcz z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego  i  o wolontariacie za rok 2013, załącznik nr 2 
do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała  się.  
 
3. Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu zwraca się o rozważenie 
możliwości wyasygnowania środków finansowych z budżetu Gminy Tłuszcz  
w kwocie ok. 1 700 zł na zakup dla Komisariatu Policji w Tłuszczu urządzenia 
AlcoBlow służącego do bezkontaktowego sprawdzania stanu trzeźwości lub 
zakup takiegoż urządzenia i powierzenie w użytkowanie. 
Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się i opiniuje negatywnie.  
 
4. Uchwała Nr 8.109.2014 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie z dnia 4 marca 2014 roku  w sprawie orzeczenia nieważności części 
uchwały Nr XXVIII.353.2014 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 28 stycznia 
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2014 r. w sprawie zasad udzielania, trybu postępowania i sposobu rozliczania 
dotacji celowych dla spółek wodnych, załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.  
 
5. Burmistrz przekazał pismo wraz z Postanowieniem Regionalnego  Dyrektora 
Ochrony Środowiska w Warszawie z dnia 26 lutego 2014 roku uzgadniające 
warunki realizacji  przedsięwzięcia polegającego na „Rozbudowie istniejącego 
punktu skupu metali o punkt i demontaż pojazdów wycofanych z eksploatacji 
oraz punkt odbioru zużytego  sprzętu elektrycznego  i elektronicznego na 
działce o nr ewid. 373/2 przy ul. Zaściankowej 1 dla firmy PIOTRO-STAL z 
siedzibą Dobczyn ul. Osiedle Młodych 10”,  w celu zapoznania się,  w związku 
z toczącym się postępowaniem o wydanie decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach zgody na realizację przedmiotowego przedsięwzięcia.  
Pismo wraz z Postanowieniem ROŚ w Warszawie stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznałą się. Radny Włodzimierz Malinowski poinformował, że odbyło  
się  zebranie mieszkańców z Burmistrzem i inwestorem na którym zostały 
omówione te sprawy i jak do tej pory nie wpłynęły żadne  protesty.  
   
 
Ad3. Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekty 
uchwał z zakresu finansów gminy, przygotowane na sesją Rady Miejskiej w 
Tłuszczu, która odbędzie się 25 marca 2014 roku.   
Bardzo szczegółowo omówiła propozycje zmian do Uchwały Budżetowej 
Gminy Tłuszcz na 2014 rok.  
Pani Skarbnik poinformowała o zmniejszonej o 812 270,00 zł subwencji 
oświatowej od tej planowanej na 2014 rok. Powiedziała, że zostało 
wystosowane pismo do Ministerstwa Edukacji Narodowej i czekamy na 
odpowiedź.  
W trakcie dyskusji  Komisja zadawała pytania, a Pani Skarbnik udzielała 
odpowiedzi i wyjaśnień.  
  
Pani Marta Świderska pracownik wydziału UGK udzieliła informacji odnośnie 
przygotowanego projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Tłuszcz. 
Wyjaśniła, że chodzi o miejscowość Jasienia i omówiła całą procedurę realizacji 
studium a w następnej kolejności miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego.   
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Komisja zapoznała się i omówiła pozostałe projekty uchwał, zgodnie z 
załączonym porządkiem obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu. 
 
Ad4. Komisja ponawia wniosek ( załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)  do 
Pana Piotra Gołosia z prośbą o przygotowanie w formie pisemnej szczegółowej 
informacji dotyczącej możliwości realizacji budowy drogi Borki-Krusze  
(chodzi o koszty o które występowała grupa inicjatywna z Jasienicy) oraz 
informacji dotyczącej realizacji remontów dróg, na posiedzenie Komisji w dniu 
7 kwietnia 2014 roku.  
 
 
Ad5. Termin kolejnych posiedzeń Komisji ustalono na dzień 7 kwietnia 2014 
roku godzina 14.00. 
  
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.  
                                                                         
 
                                                                                 Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          
   
                                                                                    Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 31 marca  2014 r. 
                                                                                        


